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ZAPISNIK SEJE SVETA STARŠEV OŠ ZADOBROVA 

                                                                       
                                          

2. seje Sveta staršev v šol. leto 2023/24, 

 z dne 14.3.2024. 
 

Prisotni:  

 člani sveta staršev – lista prisotnosti: 18 od 22,  

 predsednica Sveta staršev: Urška Zupančič,  

 ravnatelj Vladimir Znoj,  

 tajnica Dragica Majce. 

 

Seja se je pričela ob 18.uri. 
Predsednica je pozdravila prisotne in ugotovila, da je svet staršev sklepčen.  

Svet staršev soglaša, da se zamenja vrstni red dnevnega reda, in sicer, da se 3. in 4. tč. dnevnega reda 

zamenjata. 
 

Potrjen DNEVNI RED: 

 

1. Pregled sklepov in potrditev zapisnika zadnje seje. 

2. Poročilo o 1. ocenjevalnem obdobju. 

3. Pobude in vprašanja. 

4. Zaprosilo Sveta zavoda za pridobitev mnenja Sveta staršev o kandidatu na razpisano delovno 
mesto ravnatelja šole. 

 

Ad 1) Pregled sklepov in potrditev zapisnika zadnje seje. 
 

Člani sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli  

SKLEP ŠT. 900-23/24_2/1: Zapisnik zadnje seje Sveta staršev z dne 26.9.2023 se potrdi. 

 

Ad 2) Poročilo o 1. ocenjevalnem obdobju. 

Ravnatelj je poročal o 1. ocenjevalnem obdobju: 

Uspeh: 
▪ 6. a,b: 100%; 7. a: 4 neg, 7. b: 3 neg; 8. a: 3 neg, 8. b: 5 neg; 9. a: 1 neg , 9. b: 8 neg 

▪ Realizacija LDN poteka po zastavljenem načrtu.  Ostal nam je le še  pohod na Mengeško kočo 

2. r. -  čakamo na lepo vreme. 
▪ Analizirali smo delo za nazaj in se odločili, da za izboljšavo vpeljemo dva projekta: Izboljšanje 

medsebojnih odnosov: 1. in 2. r in Spodbujanje razvoja finomotorike in grafomotorike ter 

krepitev pozornosti in koncentracije:1-3 r. 

Novosti: 
▪ Na otroškem parlamentu se že 2. leto zapored govori o duševnem zdravju otrok in mladih. Skozi 

obe šolski leti so se naši učenci poglobili v to, kaj duševno zdravje je in kako bi  ga lahko 

okrepili. Zbirali so ideje za različne akcije, ki bi jim pri tem pomagale. V ožji izbor so prišle 4 
akcije (prespanje v šoli, terapija s psi, nabiralniki in pižama dan). Odločili so se, da bodo letos 

na otroškem parlamentu predstavili akcijo Prespanje v šoli (naša ideja je bila ljubljanskim šolam 

tako všeč, da smo se uvrstili na regijsko zasedanje), katero bodo učenci tudi sami organizirali 
in izvedli. Letos se bo akcija izvedla za učence 8. in 9. razreda v  mesecu maju ali juniju. Učenci 

bodo prespali iz petka na soboto. Med samim dogodkom si bodo ogledali film na temo 

duševnega zdravja, nato pa se bo izvedla še delavnica, katero bodo vodile predstavnice 

svetovalne službe. Na pobudo učencev se bo v soboto zjutraj izvedla še čistilna akcija okolice 
šole.  

▪ Razširjeni program – Smo ena od 144 šol, ki začne to izvajati z novim šolskim letom. Z načinom 

dela boste seznanjeni na junijski seji. 
▪ Prehrana – malica: izvedli smo evidenčno naročilo za prehrano. Vključili smo večino lokalnih 

dobaviteljev. Za pomoč se zahvaljujemo skupini za prehrano. 
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▪ Prenova šolskega prostora – v pripravi: takole bo izgledal šolski prostor. Točnega termina o 

začetku in končanju del še ni. Projekt naj bi bil zaključen v dveh letih. 
 

 

 

 
 

 

 

 

Ad 3) Pobude in vprašanja. 

 

Pobuda dana na roditeljskem 

sestanku 

Ukrep oz. odgovor: 

Razbremeniti otroke balasta (predvsem 

pri GUM-učenje tabele na pamet) pri 

ocenjevanju.  

Po učnem programu, ki je razpisan s strani Ministrstva za 

šolstvo, se v 5. razredu obravnava pri GUM tudi glasbo po 

slovenskih pokrajinah, kar pomeni, da učenci poznajo iz 
vsake pokrajine glasbeno prireditev, skladatelja ali 

izvajalca, glabilo, ples in pesem. O prireditvi se vedno 

pogovorimo, pesem zapojemo, ples zaplešemo in zapojemo, 
glasbilo pa si ogledamo in poslušamo. Ravno tako tudi 

poslušamo eno izmed skladb skladatelja,ki ga omenimo. Da 

bi si snov lažje zapomnili ter da bi bila bolj pregledna, smo 

naredili eno samo razpredelnico, ki smo jo sproti dopisovali 
od 1.12.2023 do 12.3.2024. Večino učencev ima to 

razpredelnico na eni sami strani, kar pomeni, da smo v treh 

mesecih in pol zapisali eno stran snovi. 

Omogočiti učencem, da se s pomočjo 

mentorice pravilno prijavijo na 

kolesarski izpit še tisti, katerim to iz 

različnih vzrokov ni uspelo. 

Omogočeno 

Možnost staršem, da proti plačilu 

dobijo dostop do e-asistenta: 

ocene,naloge,snovi...če bi to želeli.  

E-asistent šola uporablja za svojo dokumentacijo. Ne 

želimo staršem nalagati stroškov z programom, ki ne ponuja 

tistega, kar reklamira ponudnik. Še naprej si želimo obiske 
na individualnih in skupnih govorilnih urah ali pa preko 

maila. 

Šolsko dvorišče – zastajanje meteorne 

vode na pločniku pred šolo pri vrtcu.  

Ureditev v sklopu prenove šol. prostora. 
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- Izrečenih je bilo nekaj pohval učiteljem. 

 

 

Ad 4) Zaprosilo Sveta zavoda za pridobitev mnenja Sveta staršev o kandidatu na razpisano 

delovno mesto ravnatelja šole. 
 

 

V skladu  s 53.a členom ZOFVI je Svet zavoda OŠ Zadobrova zaprosil Svet staršev za obrazloženo  

mnenje o kandidatu Vladimirju Znoju na razpisano delovno mesto ravnatelja šole.  
  

Svet staršev je ugotovil da je bil na razpisano delovno mesto ravnatelja šole prijavljen le en kandidat, in  

sicer dosedanji ravnatelj g. Vladimir Znoj.  
  

Predsednica Sveta staršev je na kratko povezala potek postopka imenovanja ravnatelja.  

  
Svet staršev je na podlagi v gradivu predloženega plana dela g. Vladimirja Znoja in kratke  

predstavitve kandidata pripravilo mnenje Sveta Staršev 

 

 
 

 

 

Seja se je zaključila ob 20.15 uri. 
 

 

Zapisala:       Predsednica Sveta staršev: 

Dragica Majce                                                                            Urška  Zupančič  
                                                                                         

SKLEP ŠT. 900-23/24_2/: Člani Sveta so soglasno z dvigom rok sprejeli naslednje mnenje, ki se glasi: 

 

»Člani Svet staršev smo mnenja, da je kandidat za ravnatelja g. Vladimir Znoj primeren kandidat, ker: 

- ima vodstvene in ravnateljske izkušnje; 

- proaktivno sodeluje s Svetom staršev in aktivno rešuje pobude podane s strani Sveta staršev;  
- aktivno je vpet v šolsko okolje in z veseljem sodeluje z učenci; 

- zavzema se za prenovo šole in okolice (uspešno izveden projekt nadzidave prizidka na 

predmetni stopnji ter priprava projekta za prenovo šolskih igrišč); 

- zavzema se za čim večjo športno aktivnost otrok (veliko športnih brezplačnih dejavnosti); 
- izvaja aktivnosti za dvig pripadnosti šoli; 

- vključuje šolo v različne projekte kot na primer na projekt, ki se nanaša na odnose med učenci; 

- uspešno je v sodelovanju s skupino predstavnikov Sveta staršev koordiniral projekt vključitve 
lokalnih ponudnikov kot dobaviteljev prehrane za šolsko malico. 

 


